

KURZFILM-PROGRAMM KINDER

SHORT FILMS CHILDREN

empf. ab
10 Jahren

3



RISSE IN DEN MAUERN

Wenn Mauern Risse bekommen, bleiben Spuren von Schmerz und Widerstand – aber es öffnen sich auch neue Blickwinkel. Fünf Kurzfilme erzählen von Brüchen und Neuanfängen, Zusammenhalt und Courage. Und von dem Licht, das durch die Risse fällt. Gesamtlänge ca. 80 Min.

CRACKS IN THE WALLS

When walls develop cracks, traces of pain and resistance remain – but it also opens up new perspectives. Five short films tell stories of cracks and new beginnings, of solidarity and courage. And of the light that shines through the cracks. Total running time ca. 80 min.

PROGRAMM

- **SPELREGLER**
GAME RULES
- **ANNGEERDARDARDOR**
THE THIEF
- **SÆLHUD**
COOL BOY
- **ETSIJÄT**
THE SEEKERS
- **STAKKARS MEG**
POOR ME

SPELREGLER

GAME RULES

Theos Handballteam tritt bei einem wichtigen Turnier an und wird erstmals nach Geschlechtern getrennt aufgestellt. Plötzlich sind alle Augen auf den talentierten Theo gerichtet. Sportsgeist und Fairplay drohen in Ausgrenzung und Beschämung umzuschlagen. Der Film führt auf eindringliche Weise vor Augen, was passiert, wenn eingefahrene Regeln und Vorstellungen auf junge Identitäten im Wandel treffen.

Theo's handball team is slated to play in an important tournament. For the first time, the teams are divided by sex. Suddenly all eyes are on the talented Theo. Sportsmanship and fair play threaten to turn into marginalisation and humiliation. The film vividly brings home what happens when entrenched rules and expectations meet young identities in flux.

Christian Zetterberg, geb. 1993 in Schweden, studierte Film an der Fridhems Folkhögskola. 2017 gründete er mit Liselotte Persson die Produktionsfirma Gråklippan, mit der er mehrere preisgekrönte Filme für ein junges Publikum produzierte.

Christian Zetterberg, born in 1993 in Sweden, studied film at the Fridhems Folkhögskola. In 2017, he and Liselotte Persson founded the production company Gråklippan, which has produced several prize-winning films for young audiences.

Schweden 2024, 12 Min., schw. OF, engl. UT, dt. Einsprache, FSK 0, empf. ab 10 J.

R: Christian Zetterberg
B: Christian Zetterberg, Albin Abrahamsson
K: Jakob Eliasson, Albin Abrahamsson
D: Hannes Edlund, Ayman Hassan, Eira Säwström, Nils Ernest, Hanna Ullterstam
P: Liselotte Persson, Gråklippan
WS: SND – Société Nouvelle de Distribution

Do 6.11.

19:15h
CS1

Sa 8.11.

12:45h
CS2